

January 19, 2020

Call to Worship: Mark 11:15-19 ¹⁷ Then He taught, saying to them, "Is it not written, 'My house shall be called a house of prayer for all nations'? But you have made it a 'den of thieves.'"

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Friedensplatz

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Song Leader/Youth
Welcome/Announcements	Mr. David Penner
Congregation (Offering)	Song Leader/Youth
Message (My House of Prayer for All Nations)	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing	Song Leader/Youth/Pastor Diedrich Harms

Activities for the Week of January 19-25

- ❖ Today 1:30pm Youth 14 and up will be going to Main Event in Lubbock. Please bring \$20, we will meet at MEC.
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice – Babysitting is available
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ❖ Saturday 7:30pm Christian Life Classes

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to Kevin & Judith Reimer, they are blessed with a baby girl Sharon born January 13th, also to Henry & Mary Klapky, they are blessed with a baby Boy Dimitri Zane born January 14th.
2. If you would like to be a part of the MEC meal ministry, and need more information on how the program works, please contact Lena at 432-209-0582. You do not need to be a member to be added to the list.
3. February 1st at 7:30pm everyone 14 and up is invited to watch the movie Unplanned at MEC. Anyone under the age of 18 is required to have a signed permission slip. Permission slips are in the Lobby on our website and MEC App.
4. February 2nd we will have Baby Dedication, if you would like to participate in dedicating your baby that was born in between January 2019 and January 2020, please pick up a form in the lobby and hand them in to the secretary's office by January 30th.
5. February 21st - 22nd Youth Mini retreat at the Fellowship Hall. More information to come.

Pray For...

1. The young people attending Christian Life classes.
2. Our government, that they might seek Godly counsel.

Januar 19, 2020

Aufruf zur Anbetung: Markus 11:15-19 ¹⁷ Zur Erklärung rief Jesus den Menschen zu: »Ihr wisst doch, was Gott in der Heiligen Schrift sagt: »Mein Haus soll für alle Völker ein Ort des Gebets sein«, ihr aber habt eine Räuberhöhle daraus gemacht!

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht zu Friedensplatz

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Song Leader/Youth
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Klass Banman
Versammlung (Opfer)	Song Leader/Youth
Botschaft (Mein Gebets Haus für alle Nationen)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen	Song Leader/Youth /Pastor Diedrich Harms

Pläne für diese Woche von Januar 19-25

- ❖ Heute 1:30pm Jugend 14 und älter fahren nach Main Event in Lubbock, bitte bringt \$20, wir treffen uns bei MEC
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chor Übung – Babysitting ist verfügbar
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ❖ Samstag 7:30pm Christlichen Lebensunterricht

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an Kevin & Judith Reimer, sie wurden mit einem Mädchen Sharon gesegnet, geboren am 13. Januar auch Henry und Mary Klapky, sie wurden mit einem Jungen Dimitri Zane gesegnet, geboren am 14. Januar.
2. Wenn Sie Teil des MEC-Essenministeriums sein möchten und weitere Informationen über die Funktionsweise des Programms benötigen, wenden Sie sich bitte an Lena unter 432-209-0582. Sie brauchen nicht ein Mitglied sein, um der Liste hinzugefügt zu werden.
3. Am 1. Februar um 7:30pm ist ein jeder ab 14 Jahren eingeladen, den Film Unplanned bei MEC zu sehen. Wer unter 18 Jahre alt ist, muss einen unterschriebenen Erlaubnisschein haben. Den Erlaubnisschein finden Sie in der Lobby auf unserer Website und MEC App.
4. Am 2. Februar haben wir die Baby Weihung, wenn Sie teilnehmen wollen und ihr Baby dem Herrn weihen möchten, dass zwischen Januar 2019 und Januar 2020 geboren wurde, holen Sie sich bitte ein Formular in der Lobby ab und geben Sie es bis zum 31. Januar im Büro ab.
5. Den 21-22. Februar Jugend Mini Retreat im Gemeinschaftssaal. Mehr Information folgt.

Betet Für...

1. Die Jugendlichen die den christlichen Lebensunterricht besuchen.
2. Unsere Regierung, dass sie göttlichen Rat suchen.

Email: irma@mecseminole.org
Website: www.mecseminole.org
Office #: 432-758-0059

If you are in need of an appointment with Pastor Jake Fehr, please contact the Office.

Attendance
Sunday Service
English Service: 208
Sunday School: 163
German Service: 465
May God Bless You

Notes

This image shows a single sheet of white paper with horizontal ruling lines. The lines are evenly spaced and run across the width of the page. There are no margins, text, or other markings on the paper.

Welcome to MEC
405 NW 23rd St